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بهترین عراقی های تاریخ فوتبال ایران
انتقــال ۶ بازیکــن عراقی 
بهانه ای شد  ایران،  فوتبال  به 
تا عملکــرد عراقی های تاریخ 
فوتبال ایران بررسی شود؛ این 
بررسی نشــان می دهد عماد 
رضا، بشار رسن و کرار جاسم 
از جمله بهتریــن لژیونرهای 
فوتبال عــراق در لیگ ایران 
بودند. به گزارش ایســنا، در پنجره نقل وانتقالات تابستانی ۱۴۰۲، شش بازیکن 
عراقی به لیگ ایران آمدند تا جمع عراقی های شاغل در لیگ ایران به عدد هفت 
برســد. همچنین شنیده می شود هشتمین عراقی هم در راه ایران است تا جمع 
عراقی ها در فوتبال ایران جمع باشد. محمد منتظر به استقلال، عباس قاسم، علی 
یوســف و فهد طالب به صنعت نفت آبادان، علی عدنان به مس رفسنجان و علا 
عباس به نساجی، انتقال هایی بودند که در تابستان امسال صورت گرفتند و پای 
بازیکنان عراقی جدیدی را به فوتبال ایران بازگردند. همچنین شــنیده می شود 

طارق همام نیز در راه بازگشت به ایران و پیوستن به نساجی مازندران است.
مهاجم زهردار سپاهان

بی شــک بهترین عراقی تاریخ فوتبال ایران، عماد محمدرضا، مهاجم ســابق 
سپاهان، فولاد و شاهین بوشهر بوده است. یک قهرمانی و نایب قهرمانی در لیگ 
برتر، یک قهرمانی جام حذفی و یک نایب قهرمانی در آســیا از جمله افتخارات 
او اســت. او در فصل ۸۹-۸۸ با ســپاهان قهرمان لیگ ایران و جام حذفی شد و 
در همان ســال نیز با ۱۹ گل زده، آقای گل فوتبال ایران شد. همچنین در سال 
۲۰۰۷ با ســپاهان نایب قهرمان آسیا شد. پس از او بشار رسن و کرار جاسم نیز 
از دیگر عراقی های تاثیرگذار فوتبال ایران بودند. رسن در پرسپولیس به ۲ نایب 
قهرمانی آسیا رسید و در ۱۰۵ بازی ۵ گل برای سرخ ها به ثمر رساند و از بازیکنان 
وفادار این تیم به حساب می آمد. او که توانست ۳ قهرمانی لیگ برتر، ۳ قهرمانی 
سوپرجام و یک قهرمانی جام حذفی را تجربه کرد، اکنون در القطر قطر مشغول 
به بازی است. رسن با وجود مشکلات مالی پرسپولیس و بسته شدن پنجره نقل 
و انتقالاتی این تیم، در کنار سرخ ها ماند و توانست به فینال آسیا هم برسد اما با 

بدشانسی جام قهرمانی آسیا را از کف داد.
باکیفیت اما پرحاشیه

کرار جاســم، هافبک کهنه کار ۳۶ ساله نفت الوسط عراق از بهترین  عراقی ها 
در فوتبال ایران بود. او ســال ۲۰۰۹ به تراکتور پیوســت و با آمار ۱۲ گل در ۴۷ 
بازی به استقلال پیوست اما پس از درگیری با مجتبی باری نتوانست خیلی در 
این تیم دوام بیاورد و پس از ۸ بازی به صورت قرضی به شــاهین بوشهر رفت و 
فقط یک بازی برای این تیم انجام داد. کرار ســال ۲۰۱۴ به استقلال بازگشت و 
طی ۲۹ بازی، ۳ گل برای آبی ها به ثمر رساند و پس از یک فصل دوباره به عراق 
بازگشــت. او سال ۲۰۱۶ دوباره به فوتبال ایران و باشگاه تراکتور آمد و طی ۲۳ 
بازی یک گل برای تی تی ها به ثمر رســاند. او سپس به صنعت نفت آبادان رفت 
و با لباس آبادانی ها درخشــید. کرار بعد از یک سال و به دلیل مشکلات مالی از 
صنعت نفت جدا شــد اما برای سومین بار و در سال ۲۰۲۱ به فوتبال ایران آمد 
و راهی نفت مسجدســلیمان شد و این بار تنها نیم فصل در این تیم دوام آورد و 

به عراق بازگشت.
یاغی عراقی

هوار ملامحمد و طارق همام از دیگر عراقی های تاثیرگذار فوتبال ایران بودند. 
ملامحمد، یاغی عراقی فوتبال ایران در سال ۲۰۰۹ و زمان سرمربیگری علی دایی 
به فوتبال ایران و باشــگاه پرسپولیس آمد و با وجود بی نظمی های او، درخشش 
نسبی را در لباس سرخ ها داشت اما دایی نتوانست با او کنار بیاید و هوار به عراق 
برگشــت و یک سال بعد به استقلال پیوســت.  او ۱۰ بازی برای استقلال انجام 
داد و ۲ گل به ثمر رســاند و در نیم فصل راهی ذوب آهن شــد. او در ۱۱ بازی، 
یک گل برای تیم اصفهانی به ثمر رســاند و در پایان سال فصل ۲۰۱۱-۲۰۱۲ 
به کشــورش بازگشــت. همام طارق نیز تنها یک نیم فصل برای استقلال بازی 
کرد اما در ۱۴ بازی ۲ گل برای اســتقلال به ثمر رســاند اما به دلیل مشکلات 
مالی با آبی ها خداحافظی کرد و به عراق بازگشــت. شــنیده می شود او در حال 
انتقال به نساجی مازندران است. حیدر عبدالرزاق )فولاد خوزستان( ،احمد مناجد 
)استقلال خوزستان(،باسم عباس )اســتقلال اهواز(، علی ناصر )پیکان(، جاسم 
محمد )ابومسلم(، حیرد عبید )ذوب آهن(، فرید مجید )نفت تهران(، باسم عباس 
)اســتقلال اهواز(، سامان سعید )فولاد خوزســتان(، صلاح حسن )پرسپولیس، 
ابومسلم(، خلدون ابراهیم )مس کرمان(، عبدلوهاب ابوالهیل )فولاد(، احمدکاظم 
)پاس، استیل آذین و استقلال اهواز( و نور صبری )مس کرمان( از دیگر بازیکنان 

عراقی بودند که در فوتبال ایران پا به توپ شدند.

 سقف بودجه را با اهدای ملک در ترکیه دور می زنند!

پیشکســوت تیم استقلال 
گفت: با قانون ســقف بودجه 
فقط ســر خودمــان را کلاه 
از  شــنیده ام  و  می گذاریــم 
راه هــای مختلــف آن را دور 
نــوری در  می زننــد. محمد 
گفت وگو با فــارس، در مورد 
آستانه  در  اســتقلال  شرایط 
شروع مسابقات فصل جدید لیگ برتر، اظهار داشت: استقلال در فعل و انفعالات 
پیش فصل مانند انتخاب سرمربی یا جذب بازیکن  زمان را از دست داد. ۲ مهره 

کلیدی هم از تیم رفتند. 
خیلی ها می گویند می توان جایگزین خوبی برای محبی و قائدی پیدا کرد اما 
من موافق این حرف نیســتم. این کار سخت است. با اینحال چند بازیکن اضافه 
شده اند که می تواند خبر خوبی باشد. اگر یکی دو بازیکن خارجی خوب هم اضافه 

شوند، تیم شرایط خوبی پیدا می کند. 
حضور فیزیکی مربی بدنساز می توانست تاثیر بهتری داشته باشد

وی افزود: در خط میانی و به خصوص پست پلی میکر هنوز مشکل داریم. در 
خط حمله نیز همین طور اســت که ان شاالله این مشکل هم رفع شود.از طرفی 
بدنسازی تیم هم دچار مشکل شد. هرچند گفته می شود تیم تا به حال با برنامه 
مربی بدنساز کار می کرده اما به هرحال دیر اضافه شدند. حضور فیزیکی مربیان 

بدنساز می توانست تاثیر بهتری داشته باشد.
پیشکوســت استقلال با اشــاره به اولین بازی این تیم در خانه صنعت نفت 
آبادان، گفت: در اولین بازی کار خیلی سختی داریم. در این برهه از سال گرمای 

آبادان بزرگترین مشکل است.
امیدوارم در روزهای باقی مانده به شــروع لیگ، تیم به هماهنگی و هارمونی 
بهتری برسد. ۳ امتیاز این بازی خیلی اهمیت دارد و اگر دست پر از خانه حرف 

خارج شویم می توانیم شروع خوبی در هفته های اول لیگ داشته باشیم.
جوانگرایی نکونام قابل تحسین است

نوری در مورد نقل و انتقالات استقلال، عنوان کرد: تیم های رقیب خوب بسته 
شدند اما در استقلال هم با وجود اینکه زمان را از دست دادیم، بازیکنانی خوبی 

اضافه شدند. 
اتفق خوبی که امســال افتاد، جوانگرایی در تیم بود. ضمن اینکه این جوان ها 
همگی ملی پوش هســتند و کیفیت بالایی دارند اما نباید فراموش کنیم اینجا 
اســتقلال است و هواداران به نتیجه گیری اهمیت زیادی می دهند. این جوان ها 
می توانند در آینده تبدیل به مهره های خیلی موثری شــوند و انگیزه بالای آن ها 
قطعا به تیم کمک می کند. فکر می کنم از لحاظ مالی هم به باشگاه کمک شد. 
من هم موافق جوانگرایی هستم. کار نکونام قابل تحسین بود و اگر به این بازیکنان 
فرصت بازی بدهد، می توانند خودشــان را نشــان بدهند و به تیم کمک کنند. 

امیدوارم بتوانند هرچه سریع تر با تیم هماهنگ شوند.
راه هایی برای دور زدن سقف بودجه

وی در مورد اینکه مساله سقف بودجه برای ثبت قرادادهای استقلال مشکل 
ساز شــده و چالش جدیدی برای مدیریت این باشــگاه است، گفت: این قانون 
مسخره و یک نمره منفی است. به اعتقاد من تمام کارها و قوانین فدراسیون من 
درآوردی است. سپاهان، پرسپولیس و تراکتور کدام شان سقف قرارداد را رعایت 

می کنند؟ فقط ۵-۴ بازیکن از هرکدامِ این تیم ها سقف بودجه را پر می کنند.
نوری تصریح کرد: شــنیده ام که برای قراداد بســتن از راه هایی مانند اهدای 
ملک در ترکیه، هوادار متمول یا شــرکت های زیرمجموعه سقف قرارداد را دور 
می زنند! فکر نمی کنم کســی ســقف را رعایت کند. فدراسیون هم خودش این 
را می داند. متاســفانه سر خودمان را کلاه می گذاریم و کسی رعایت نمی کند. در 
این چند سال هر قانونی که در داوری، نقل و انتقالات و...گذاشتند فقط به ضرر 

استقلال شد.

گزارش

خبر

بانوی المپیکــی روئینگ گفت: ما به دلیل 
استاندارد نبودن پیســت و شرایط بد دریاچه 
یکماه در روسیه اردو داریم و این موضوع اتفاق 
خوبی است؛ اما باید مراقب تنها پیست قایقرانی 
در تهران باشــیم. مهســا جاور در گفت وگو با 
ایرنــا دربــاره وضعیت دریاچــه آزادی، اظهار 
داشت: بزرگ ترین مشــکل ما دریاچه آزادی 
است هرچند از همان ابتدا این دریاچه پیست 
استانداردی برای روئینگ نبود؛ اما می توانستیم 
در آن تمرین کنیم. متاســفانه آب این دریاچه 
در این ۱۲ سالی که قایقران بودم خیلی پایین 
آمده اســت. در حدی که وقتی وسط دریاچه 

می ایستیم نهایتا آب تا زانوی ماست.
وی افزود: ارتفــاع آب به حدی پایین آمده 
است که موقع تمرین پاروی ما با سنگ برخورد 
می کند. این موضوع هر لحظه می تواند ســبب 
آسیب دیدگی ما شــود. در طلایی ترین زمان 
برای آماده شدن به جهت حضور در بازی ها با 
مشکل بزرگی مواجه شدیم. ملی پوش روئینگ 
عنوان کرد: ما به دلیل استاندارد نبودن پیست 
و شرایط بد دریاچه یکماه در روسیه اردو داریم 
و این موضوع اتفاق خوبی است؛ اما باید مراقب 
تنها پیست قایقرانی در تهران باشیم. امیدوارم 
مسئولان مقداری این موضوع را جدی بگیرند 

زیرا شرایط بحرانی است و همه ما نگرانیم.
وی اضافه کرد: در این مدت تمرینات خوبی 
داشتیم و رکوردهای بالایی زدیم و با این شریط 
و اردوهای مستمر و تمرین در روسیه می توانیم 
در بازی ها به سکو برسیم و با مدال خوشرنگ 
به ایران بازگردیم. مــن در دو دوره از بازی ها 
حضور داشتم و امسال هم با این رکوردها قطعا 
روی سکو می روم. جاور در پاسخ به این پرسش 
که در این مدت آسیب دیدگی به دلیل کمبود 
آب دریاچه داشته است یا خیر، گفت: بله. سه 
روز گذشــته پارویم به سنگ کیر کرد و کتفم 
کاملا درگیر شــد و استرس گرفتم. ابتدا تصور 
کردم که جدی اســت اما خداراشــکر به خیر 

گذشت ولی هنوز درد خفیفی در دستم دارم.
وی ادامــه داد: امیدوارم مســئولان خیلی 

ســریع فکری به حال آب دریاچــه کنند. نه 
تنها پاروزنان روئینگ بلکه آب های آرام بسیار 
درگیر این موضوع هســتند. زیرا این دریاجه 
تنها پیســت قایقرانی لاین کشی است. بانوی 

روئینــگ درباره مشــکلات پیــش روی خود 
گفت: به دنبال این بودم تا دخترم را به اردوی 
روســیه ببرم؛ اما متاسفانه نشد و مجبورم تنها 
بروم و باید از دختــرم دور بمانم. علاوه بر آن 

دو یا سه هفته هم در بازی های آسیایی هستم 
و شــرایط سختی است. وقتی هدفی دارم باید 
بــرای آن تلاش کنم. تمام تلاشــم را کردم تا 
دخترم در کنارم بماند و حتی فدراسیون، مربی 

و وزارت هم تلاش کردند؛ اما این اتفاق رخ نداد. 
امیدوارم با مدال خوشرنگ همه این سختی ها 
را جبــران کنم و قوی تر از قبل به این مســیر 

ادامه دهم.

مهاجم برزیلی سابق پرسپولیس می گوید برخی بازیکنان 
این تیم در بازی ها به او پاس نمی دادند.

لئانــدرو پریرا در گقت وگو با ایســنا، دربــاره روزهای 
حضورش در پرســپولیس به صحبت پرداخــت. او در این 
گفت وگو عنوان کرد که بازیکن گرانی در نبود و در ژاپن پول 
بیشتری دریافت می کرد. این مهاجم برزیلی همچنین گفت 

که در پرسپولیس هم تیمی هایش به او پاس نمی دادند.
 چه شد که آن زمان پرسپولیس را انتخاب کردی؟

رفتم پرسپولیس چون پیشــنهاد خوبی به من دادند و 
تصمیم گرفتم این پیشنهاد را قبول کنم.

وقتی به پرســپولیس آمدی، همــه از تو انتظار 
عملکرد بهتری داشــتند، آیا خودت از عملکردت 

راضی بودی؟
از عملکردم راضی نبودم، می توانستم خیلی بهتر کار کنم 
چون توانایی آن را داشــتم. فکر می کنم زمان زیادی برای 

بازی کردن و تطبیق دادن خودم با شرایط تیم نداشتم.

به عنوان یک مهاجم دقایــق کمی بازی کردی 
و فقــط یک گل زدی. فکر می کنــی چرا در به ثمر 

رساندن گل موفق نبودی؟
فقط چند دقیقه به من فرصت بازی داده شــد. دوست 
داشتم بیشتر بازی کنم اما متاسفانه فرصت زیادی نداشتم.

آیا وقتی در پرسپولیس بازی می کردی، هماهنگی 
خوبی با سایر بازیکنان داشتی؟

واقعاً احساس می کردم که در این مورد مشکلاتی دارم، 
فرصت های زیادی برای دریافت پاس داشتم اما به من پاس 
نمی دادند. نمی دانم چرا اما واقعاً احساس می کردم که آنطور 

که باید پاس دریافت نکردم.
با مبلغ قرارداد سنگینی نسبت به سایر بازیکنان 
پرسپولیس به این تیم آمدی، با توجه به این موضوع، 

آیا قبول داری که بازیکن گرانی بودی؟
قبول ندارم که بازیکــن گران قیمتی بودم چون قیمت 
من همین اســت. زمانی که در ژاپن بازی می کردم خیلی 
بیشتر پول می گرفتم اما دســتمزدم را پایین آوردم که به 
پرسپولیس بیاییم. اگر باشگاه پولی برای جذب من نداشت، 

نباید با من قرارداد می بست یا با مذاکره می کرد.
وقتی از پرســپولیس جدا شدی، برخی بازیکنان 
پرســپولیس انتقاداتی نســبت به جذب تو مطرح 
کردند، مثلا کمــال کامیابی نیا ابهاماتی درباره نحوه 

جذب تو عنوان کرده اســت. نظــرت درباره این 
انتقادات چیست؟

حرف زیادی درباره این موضوع برای گفتن ندارم اما برای 
کمال کامیابی نیا متاسفم. احتیاجی به این ندارم که از کسی 
بد بگویم تا خودم احساس بهتری داشته باشم. تقصیر من 
نیســت که قرارداد کامیابی نیا کم بوده یا کم بازی کرده یا 
برای بازی کردن پیر اســت. تنها می توانم برای او احساس 
تاسف داشته باشــم که با کوچک کردن دیگران قصد دارد 
خود را در کانون توجه قرار دهد. اگر او به پول احتیاج دارد 
یا دچار مشــکل شده است، می توانم به او قرض بدهم و به 

او کمک کنم.
درباره توافق خود با پرسپولیس برای جدایی هم 
صحبت کن. چه شــد تصمیم گرفتی از پرسپولیس 

جدا شوی؟
فسخ قراردادم کاملا شفاف بود. باشگاه خیلی خوب رفتار 

کرد، مشکلی نداشتیم و ۱۰۰ درصد حرفه ای بودیم.
آیا از زندگی در ایران راضی بودی؟

اگر بخواهید حقیقت را بگویم، دوســت نداشتم بمانم. 
همسرم دوست نداشت در ایران باشیم و من هم مشکلاتی 
داشــتم. متأسفانه سازگار نشــدیم. ما مردم ایران را خیلی 
دوســت داشتیم و الان دوستانی در ایران داریم. آنها تا آخر 

عمر با ما هستند.

بانوی المپیکی روئینگ:

بهدلیلاستانداردنبودنپیستبهروسیهمیرویم

پریرا: در پرسپولیس به من پاس نمی دادند

حسن کامرانی فر در واکنش به علت محرومیت سه ساله 
خود از ســوی کمیته اخلاق گفت: به علت عقد دو قرارداد 
بازی دوســتانه خوب با سنگال و اروگوئه محروم شدم. بعد 
از یک ســال به این نتیجه رسیدند.به گزارس ایسنا، حسن 
کامرانی فر، دبیرکل سابق فدراسیون فوتبال با حکم کمیته 
اخلاق این فدراســیون به مدت سه سال از هر گونه فعالیت 
در حوره فوتبال، فوتسال و فوتبال ساحلی محروم شده است.

کامرانی فر درباره علت محرومیت خود گفت: به علت عقد 
دو قرارداد بازی دوســتانه خوب با سنگال و اروگوئه محروم 
شدم. بعد از یک سال به این نتیجه رسیدند. ضمنا رای بدوی 
است و منتظر رای کمیته استیناف هستم و دفاعیات خود را 
ارائه کردم. هیچ تخلفی صورت نگرفته است. قرارداد در زمان 
ما امضا شد و اما اجرای آن با تیم جدید فدراسیون فوتبال بود.

اتهامم این است چرا با اروگوئه و سنگال 
قرارداد بستم!

دبیرکل فدراسیون فوتبال در واکنش به این سوال که چه 
اتهامی به او وارد بوده و آیا در این قراردادها به او اتهام دلالی 
زده شده اســت، گفت: پولی دریافت نشده است. اتهام من 
این بود که چرا من این قراردادها را امضا کردم. قراردادهای 

بین المللی توسط دبیرکل امضا می شود.
او در پاسخ به این سوال که علت اصلی اتهامات چیست؟ 
اظهار کرد: این ها موضوعات دیگر اســت. خودم هم متوجه 

نشــدم. من در دو، سه جلسه شــرکت کردم اما خودم هم 
نمی دانم علتش چیســت. احتمالا این موضوعات به شــب 

انتخابات برگردد.
کامرانی فر: حرف های زیادی برای گفتن دارم

کامرانی فر در پاســخ به این سوال که آیا این موضوع به 
نوعی تسویه حساب با او نیست؟ نه، فکر نکنم اینطور باشد. 
کمیته اخلاق به این نتیجه رسیدند که تخلف بوده و منتظر 

رای کمیته استیناف هستم.
»چه کاری صورت گرفته که شــما را به مدت سه سال 
محروم کرده اند؟» او گفت: خودم هم نمی دانم. در جلســه 
بودم اما رای بعد از چند ماه صادر شده است و یک چیزهایی 

بوده که دفاعیات ما در جلسات آخر قبول نکردند.
او در واکنش به این که احســاس می شود او علت اصلی 
این محرومیت را نمی گوید گفت: علت عقد قرارداد بازی با 

سنگال و اروگوئه بوده است.
بازی با اروگوئه و سنگال مساله مالی نداشت

کامرانی فر درباره اینکه آیا مساله مالی منجر به محرومیت 
او شده یا شفافیتی نبوده است، تاکید کرد: هیچ مساله مالی 

نبود. فقط بحث قرارداد این دو بازی بود.
در جهت منافع فوتبال و کشور کار کردم

دبیرکل ســابق فدراسیون فوتبال در پاسخ به این سوال 
که چندین ماه قبل گفته شد این دو بازی برای ایران آورده 

مالی هم داشته است؟ اظهار کرد: هزینه های ما تامین شد 
و موضوعات بسیاری است. باید شفاف سازی بیشتری شود 
و در اولین فرصت شفاف سازی می شود. امیدورم که عدالت 
برقرار شود. من درخواســت تجدیدنظر می دهم. من اعلام 
می کنــم هیچ تخلفی نبوده و هر چــه بود در جهت منافع 

فوتبال و کشــور انجام شده و خوشحالم در زمانی که بودم 
برای منافع ملی کشورم کار کردم.

کامرانی فر در پاســخ به این ســوال کــه آیا توضیحات 
 او مــورد قبــول قــرار نگرفتــه اســت گفــت: نمی دانم. 

نمی توانم قضاوت کنم.

واکنش کامرانی فر به محرومیت سه ساله: به خاطر اروگوئه و سنگال محکوم شدم

با وجود گذشت بیش از دو ماه از آغاز به کار سرمربی تیم 
ملی بسکتبال، پرونده سرمربی پیشین نه تنها بسته نشده 
بلکه به نظر می رســد به مراحلی رسیده که می تواند برای 

بسکتبال تبعات داشته باشد.
بــه گزارش  مهر، بــا معرفی »هاکان دمیــر« به عنوان 
سرمربی تیم ملی بسکتبال، فدراسیون بسکتبال به صورت 
علنــی پایان همکاری با ســعید ارمغانــی را اعلام کرد در 
حالیکــه بعد از دو ماه هنوز قــرارداد همکاری با این مربی 
وطنی که اردیبهشــت سال ۱۴۰۱ منعقد شد، فسخ نشده 
است و همین مسئله می تواند تبعات زیادی را گریبانگیر این 
رشته کند به ویژه با راهی که مسئولان در پیش گرفته اند 
و اینکه تکلیف ارمغانی و قرارداد نیمه کاره اش را مشخص 
نمی کنند. برای رســیدگی به این پرونده قرار بود ســعید 
ارمغانی ســفری به ایران داشته باشد اما گُم شدن اسناد و 
مدارک او، سفرش را منتفی کرد. این مربی اما پیگیر تعیین 
تکلیفش بود و بر فســخ قرارداد به صورت صلح آمیز تاکید 
داشــت اما تا به امروز نه تنها هنوز به نتیجه نرسیده است 
بلکه به مرحله ای رسیده که به نظر می رسد پیگیری هایش 

نادیده گرفته می شود.
ســعید ارمغانی با تاکید بر اینکه همچنان منتظر اقدام 
فدراسیون بســکتبال برای رســیدگی به پرونده قراردادم 
هســتم، گفت: طبق آخرین صحبتی که داشــتم، قرار بود 
هفته گذشته یا طی این هفته نشست هیات رئیسه برگزار 
شــود تا در رابطه با قرارداد من تصمیم گیری شود اما واقعا 
نمی دانم قرار است چه صحبتی مطرح شود وقتی در قرارداد 

همه چیز علنی و مشخص بوده است.
وی ادامه داد: میان من و فدراســیون بســکتبال ایران 

قراردادی منعقد شد، یک بخش این بود که من سرمربی تیم 
ملی بسکتبال ایران هستم و باید به این عنوان ماموریت هایی 
را انجام دهم، یک بخش مربوط به حق قراردادم بود و اینکه 
مبلغی را به عنوان حقوق دریافت کنم. بخش اول قرارداد نه 
از جانب من بلکه از طرف فدراســیون فسخ شد. بخش دوم 

مانده که باید فدراسیون به آن عمل کند.

ســرمربی پیشــین تیم ملی بســکتبال تصریــح کرد: 
فدراســیون بسکتبال اقدام به فسخ یک طرفه قرارداد کرده 
اســت و باید تمام کمال حق مــن را پرداخت کند. با این 
حــال من حاضر به مصالحه شــدم و اینکه مقداری از حق 
خودم بگذرم. نمی دانم چرا فدراسیون با این وجود موضوع 
را منوط به جلسات و تصمیم گیری در آنها می کند. ارمغانی 

با بیان اینکه منتظر تصمیم نهایی فدراسیون بسکتبال ایران 
هستم، خاطرنشان کرد: البته این مهم است که من تصمیم 
فدراســیون را قبول کنم یا نه، فقط اینکه فدراسیون وقتی 
اقدام به فسخ کرده باید عواقب کار را بپذیرد. »می توانید در 
مورد مبلغ قرارداد و رقمی که باید پرداخت شــود صحبت 
کنید؟ شاید مبلغ قرارداد به قدری است که پرداخت آن در 
توان فدراسیون نیست«، ارمغانی در واکنش به این موضوع 
گفت: در مورد رقم قرارداد نه من و نه فدراســیون تمایل به 
صحبت نداریم و شــاید هم اصلا درســت نباشد. از شرایط 
مالی فدراســیون هم بی اطلاع هســتم اما اگر فدراسیون 
دچار مشــکل مالی است چطور همزمان سه مربی خارجی 
جذب می کند و کنار تیم مربی بدنساز، فیزیوتراپ و ... هم 
دارد. حتما برای این مربیان قراردادی منعقد شده و رقمی 
پرداخت می شــود. اگر اوضاع مالی فدراسیون خوب نباشد 

این اقدامات انجام نمی شد.
وی با تاکید بــر اینکه منتظر تعیین تکلیف زودترش از 
طرف فدراسیون اســت، گفت: در این ماجرا به عنوان یک 
ایرانی دینم را ادا کردم، می توانستم شکایت کنم که در این 
صورت تبعات زیادی گریبانگیر بســکتبال ایران می شد اما 
این کار را انجام ندادم. اما من هم تا یک جا می توانم تحمل 
کنم که دست به سر بشم و در واکنش به پیگیری هایم امروز 

و فردا شود یا اصلا پیام هایم را نادیده بگیرند!
ارمغانی تصریح کرد: مشــکل مدارکم حل نشد و گرنه 
حتما ســفری به ایران داشــتم. البته در مورد گُم شــدن 
پاســپورت و دیگر مدارکم، فدراسیون نقشــی ندارد و بی 
تقصیر اســت. اتفاق بدموقعی بوده که با آن مواجه شــدم 
وگرنه حتما به ایران می آمدم تا شخصا پیگیر موضوع شوم.

به دنبال بی تفاوتی فدراسیون

کارد به استخوان »مرد آرام« رسید


